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Csengeri Kamilla megnyitja az ülést 2022. november 03. 18:17-kor.

1. Pénzügyek
Csengeri Kamilla elnök ismertette, hogy 93 ezer forint van a kasszában, ő maga át is számolta.
Van egy dokumentum, amiben benne van, hogy hogy kell bevételi pénztárbizonylatot írni. Az
elnökség minden tagja írhat bizonylatot, és majd Kamilla tartani fog egy felkészítőt, hogy hogy
kell jól megírni a pénztárbizonylatot.

2. Médiamegjelenések
Kamilla ismertette, hogy a TDK kb. 2 hét múlva lesz, és kell hozzá esemény. Szabó Vencel
PR-felelős majd megcsinálja az igényfelmérést, és a Facebook csoportokba kirakja a szavazást.
Vencel megkérdezte, hogy a Fizikus Focira és a Pí napi pí pingálásra is legyen-e forms, mire
Papp Zsombor FÓKA-koordinátor azt válaszolta, hogy az igényfelmérés kifejezetten TDK hétre
vonatkozik. Felmerült az, hogy Vencelnek saját profiljáról kellene kiraknia a posztokat, vagy
Mafihe EHB-s oldalként, de Kamilla azt mondta, hogy általánosságban az legyen, hogy az EHB
oldalról menjenek ki a posztok, mert az úgy egységesebb, és Furuglyás Kristóf ellenőrző bizott-
sági tag szerint is legyen így, legyen hivatalos formája. Jánosi Dániel honlapfelelős erre azt
válaszolta, hogy az előző PR-felelős Malatinszky Adél névvel posztolt, mire Kamilla elmondta,
hogy ez jegyzőkönyvbe van véve valamelyik elnökségi ülésről, hogy EHB oldalként posztoljunk.
Zsombi meghívta Vencelt (Mafihe EHB Facebook oldalt) a Facebook csoportokba, így már tud
Mafihe oldalról posztolni. Varga Ádám fizika szakterületi koordinátor felvilágosította az elnök-
séget, hogy hogy lehet Facebook csoportokba Facebook oldalként posztolni, illetve megkérte az
elnökséget, hogy ha valamit meg szeretnénk osztani a csoportokban, akkor szóljunk neki, ne
rakjunk ki úgy posztot, hogy ő nem tud róla. Furu megkérdezte, hogy időpontfoglalás miatt
kell-e neki szólni, mire Zsombor elmondta, hogy ha napi 2 posztnál több megy ki az leterheli
az embereket, mire Furu azt válaszolta, hogy kivétel legyen a Fóka. Zsombi majd szólni fog
Ádámnak a Fókákról.

Honlap:

Kamilla jelezte, hogy mindenkinek kell írnia egy bemutatkozást. Képnek is készülnie kell, amit
majd Daninak kell elküldeni. Furu szerint legyen egységes, hivatalosabban nézzen ki. Deák
Bendegúz általános elnökségi tag vállalta a fotózást. A bemutatkozásokat jövő hét végéig meg
kell írni, aki nem küldi be, annak Kamilla fog írni, és ha mindegyik beérkezik, akkor egybe
kell feltölteni a honlapra. TDK hétre is kell egy felület a honlapra, erről már Dani beszélt
Kamillával. A meghívóban van egy link, ahol tudnak jelentkezni, illetve absztraktot feltölteni,
ehhez van egy sablon. A tavalyi bemutatkozásokat és jegyzőkönyveket is fel kell tölteni a hon-
lapra, ezek az elnökségi drive-on megtalálhatók. Furu javaslata szerint a hivatalos TDK hét
programot is meg lehet osztani az oldalon. Az eredetileg november 21-ei hétre tervezett TDK
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hét át lett rakva november 28-ai hétre, mert a korábbi időpont nem megvalósítható. Dani fel-
vetette, hogy lehet akkor már nincs nyitva az egyetem, de ezt nem látjuk előre. Zsombi szerint
ha jövő héten kimennek a meghívók, akkor 1 hét, mire az előadók válaszolnak. Cserpák Mi-
hály Márkó programfelelős mondta, hogy mindenki a saját évfolyamán hirdesse az eseményt.
Kamilla elmesélte, hogy tavaly Zoom-on volt megtartva a TDK hét, és kb csak az elnökség
hallgatta az előadásokat. Dani megígérte, hogy holnap megcsinálja a jelentkezési felületet, és
ezt elküldi Márkónak. Vencel majd megírja a posztot és mi majd megnézzük, Zsombi felvetése,
hogy Vencel küldje be a posztot először a Messenger csoportba, hogy át tudjuk nézni, viszont
Vencel már kitette a csoportokba a posztot. Kamilla felvetette, hogy SzaCs-on mondjuk az
embereknek a TDK hetet. Kamilla mondta Vencelnek, hogy az Instagrammal kellene többet
foglalkoznia, mert azt nézik az emberek. Kamilla kihangsúlyozta, hogy Mafihe TikTok nem lesz.

Jánosi Dániel 18:46-kor elment, így a szavazásra jogosult emberek száma eggyel csökkent.

3. Pólók, ajándéktárgyak
Nagyon sok póló van és majd archiválni kell őket. Klebercz Timon általános elnökségi tag
szerint el lehet adományozni régi Böfis és hasonló pólókat, szóval azokat ne dobjuk ki. Furu
elmondta, hogy a pólók vezetésére van egy táblázat. Kamilla azt tervezi, hogy majd nyáron,
amikor nincs sok dolog, akkor valakivel rendet raknak. Vannak még más ajándéktárgyak a
pólókon és a kitűzőkön kívül. Kamilla elmondása szerint tavaly volt egy olyan ötlet, hogy
legyen Mafihés laposüveg, mire Furu azt válaszolta, hogy az elég drága. Kamilla szerint akkor
lehetne rendelésre, de ez a kérdés már inkább nagy Mafihére vonatkozik.

4. Programok
TDK hét

TDK hétről már volt szó az ülésen, azt nem tárgyaltuk meg újra részletesen. Összefoglalva a
TDK hét a november 28-ai héten lesz, délutánonként 18 órától és az előadók 20 perces előadá-
sokat tartanak majd. Furu ötlete az volt, hogy lehetne 17 órától egy olyan előadás, hogy "Miért
jó TDK-zni?", mint egy felvezető kb. negyedórás előadás minden nap, olyan lenne, mint egy
TDK Tea és Kex. Kamilla elmondta, hogy be kell rá majd vásárolni zsíroskenyérhez, legyen
ropi, keksz. Ha nincs nagy érdeklődés, akkor legalább mi legyünk ott az eseményen, lássák
az emberek, hogy az EHB-s tagok eljárnak az EHB-s programokra. Zsombi szerint jó ötlet a
táblázat, mindenki beírná magát, hogy ki mikor jönne. Kamilla szerint is jobban át lehet látni,
hogy ki mikor jön, illetve ne az utolsó pillanatban mondjuk le, hogy nem jövünk. Furu az álta-
lános elnökségi tagoknak címezve elmondta, hogy hirdessék az embereknek, évfolyamtársaknak,
hogy jöjjenek TDK hétre, és ha személyesen megyünk oda az emberekhez, akkor az a legjobb
és leghatékonyabb. Kamilla szerint az elnökségből nem mindenkinek releváns a TDK hét, de
ha legalább 1 napot ott tud lenni mindenki, akkor az már jó. Márkó minden nap ott lesz és ő
azért megy oda, hogy témát is találjon.
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Tea és Kex

Felmerült Groma István és Csanád Máté, mint lehetséges meghívottak. Nagy Marcival sokat
tudunk beszélgetni és találkozni egyetemen kívül, szóval olyat lenne érdemes hívni, akivel ezt
nem nagyon tehetjük meg, mert ezért van a Tea és Kex, hogy közelebb hozza a tanárt a
hallgatókhoz. Kamilla szerint kezdjük Gromával, és preferáltan legyen csütörtökön, mert a
gólyáknak kell elsősorban. Ha nem jön össze Gromával, akkor Zsombi meg tudja kérdezni
Széchenyi Gábort, hogy ő eljönne-e. Márkó úgy emlékszik, hogy volt már Szecskával Tea és
Kex tavaly, de Kamilla mondta, hogy csak Nguyen Quang Chinhnel és Horváth Ákossal volt.
Tavasszal lehet 2 Tea és Kex, de az majd később ráér megbeszélni.

Fizikus Foci, Mafihe Karácsony, Online Játékest

Kamilla szerint már túl hideg van ehhez, viszont felmerült a Fizikus Csocsó. Zsombi szerint már
nincs idő ilyenre, mert lesz TDK hét, Tea és Kex és Mafihe Karácsony is, és Márkó is így látja,
ellenben szeretne szervezni egy deriválós versenyt. Kamilla elmesélte a gólyáknak, hogy tavaly
úgy volt a Mafihe Karácsony, hogy előtte volt egy verseny, és szerinte most is lehetne egy ilyen
csak deriválós versennyel. A kérdés az, hogy be lesz-e zárva az egyetem, mert ha igen, akkor
nem kellene bejönnünk, még akkor sem, ha kártyával be tudnánk jutni. Furu szerint akkor ne az
egyetem területén legyen, hanem foglaljunk helyet a Zuzmóban. Az időpont egyelőre függőben
van, mert december 10, és 17-én TDK van, ami Zsombinak nem jó, december 12-től 17-ig "őszi
szünet" van, így az utolsó tanítási nap az december 9. Az is felmerült, hogy csütörtökön vagy
egy pénteken legyen, de nem tudjuk, hogy mikor mennek haza az emberek. Kamilla felvetette,
hogy a vizsgaidőszakban lehetne online játékest, lehetne akár 2 is, mert nagyon hosszú lesz a
vizsgaidőszak.

Céglátogatás

Kamilla elmondta az elnökségnek, hogy a céglátogatást nekünk kell megcsinálnunk, erről az
előző EHB elnökkel, Juharos Eszterrel beszélt. A szervezés el van már kezdve, de nekünk kell
befejeznünk. Kamilla összeszedi majd az összes információt, és be fogja küldeni az elnökség
Messenger csoportjába. Zsombi tudatta az elnökséggel, hogy ez november 8-án lesz, mire
Kamilla reagált, hogy azonnal kell egy esemény, illetve Furu kiegészítette, hogy azonnal meg
kell szólogatni az embereket, hogy jöjjenek erre. Zsombi mondta, hogy nagyon gyorsan meg
kell kérdezni az előző PR felelőst az eseményről. Időközben kiderült, hogy aznap van a TTK
HÖK küldöttgyűlése is 18 órától, amin az elnökség 4 tagjának ott kellene lennie, de meg lehet
úgy oldani, hogy a céglátogatáról előbb eljönnek.

5. FÓKA
Zsombi ismertette, hogy volt 2 FÓKA, egy mechanika és egy elméleti mechanika, amik jól
sikerültek, csak a teremmel volt probléma, mert azt mondták, hogy 24 fős a terem, de 23-an
voltak a FÓKA-n és nem fértek el, mert kb 16 hely volt. Továbbá Zsombi felkeresett más
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TTK-s szakot is, és mondta az ottani embereknek, hogy ha kell korrepetálás, akkor tud nekik
szerezni embert.

6. Egyebek
Adél időközben válaszolt, 7 ember jelentkezett a céglátogatásra.
Kamilla csinált egy takaríós táblázatot. Tim már elmosogatott, úgyhogy kapott 1 nagy tapsot.
Kamilla mondta, hogy mosogassunk el magunk után, szemetet dobjunk ki és szóljunk a töb-
bieknek is, ha valamit otthagynak, a mi felelősségünk, hogy tisztán tartsuk az irodát, illetve
ne ugyanaz csináljon mindent, és ne az csináljon minent, aki csak elnökségire jön be. A belső
irodába ne menjen be olyan ember, akinek nincs kulcsfelvételije, a külső részen lehetnek gólyák.
Furu szerint legyen kamera. Az iroda költözése miatt le lett szerelve a kamera és most fel is
kellene szerelni.
Lesz csapatépítés, felmerült a bográcsozás a Normafánál és a jégkorcsolyázás.
Lebonyolítottuk a karácsonyi húzást.
Kamilla mondta, hogy a szegedi Mafihés közgyülésen felmerült a tudománynépszerűsítés is. Az
a kérdés, hogy van-e kapacitásunk, van-e erre ember, aki ezt csinálná. Az a probléma, hogy
a vidéki Helyi Bizottságoknál kevés ember mafihézik, ezért merült fel, hogy a tagosodást és a
mafihézést népszerűsítsük. Furu felvetette, hogy 0. lépésként, legyen egy ppt, ami pár diából
áll, ami tartalmazza, hogy mi az a Mafihe, miért jöjjenek fizikára és legyenek benne statiszti-
kák. Kamilla elmondta, hogy akarnak egy tisztséget erre, aki csak ezzel foglalkozik, illetve azt
is mondta, hogy nem az ELTE fizikát népszerűsítjük, hanem azt, hogy fizikusok legyenek. Furu
szerint jó lenne egy mintaóra, érdekes kísérletekkel, és ezt február 15 előtt kellene. Aki érzi
magában a motivációt, az elmehet a régi gimnáziumába, beszélhet tanárokkal, hogy mi vonzza
a diákokat.

Csengeri Kamilla 19:56-kor lezárta az ülést.

Budapest, 2022. november 03. 19:56

Csengeri Kamilla Tanács Gerda
EHB Elnök EHB Titkár
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